

# 天津外围沿大学

**TIANJIN FOREIGN STUDIES UNIVERSITY** 

中国 天津市河西区马场道 117 号 天津外国语大学 国际合作与交流处留学生招生办公室 300204 电话 (Tel): 0086-22-23286974 电子邮箱 (E-mail): foreignstudents@tjfsu.edu.cn

## 录取通知书

GRACIA AMETHYST CHRISTY 女士:

(护照号码: X2891931 出生日期: 2005年09月20日)

我们高兴地通知您,经审查您的申请材料,我校决定录取您作为<u>本科生</u>,自<u>2024-9</u>起至 <u>2026-7</u>到我校<u>国际教育学院</u>学习<u>汉语国际教育(只针对 2 年校际交流项目)</u>专业,授课语言 为<u>中文</u>。

根据中外语言交流合作中心的通知,您的经费办法为:全额奖学金:(包含学费、住宿费、医疗保险、生活费)

如果您自愿遵守中国的法律、法规和学校的校纪、校规,请您持本《录取通知书》、《外国留学人员来华确认表》、《外国人体格检查记录》及血液化验报告(均须原件),前往中国大使馆(领事馆)申请来华学习(X1)或(X2)签证,并于\_2024\_年\_09\_月\_09\_日至\_09\_月\_11\_日期间到 <u>天津外国语大学</u>报到。因故不能按期报到,必须事先征得我校同意。否则,将视为自动放弃入学资格。

学生本人签字:

年 月 日



### 注意事项:

- 1. 请您一定持来华学习(XI)或(X2)签证入境。否则,一切后果由本人自负。
- 2. 请准备3张照片(与本人护照照片一致)。



中国 天津市河西区马场道 117号 电话(Tel): 0086-22-23286974

天津外国语大学 国际合作与交流处留学生招生办公室

300204

电子邮箱(E-mail): foreignstudents@tjfsu.edu.cn

### ADMISSION NOTICE

Dear Ms. GRACIA AMETHYST CHRISTY;

(Date of Birth: 2005/09/20; Passport Number: X2891931)

We are pleased to inform you that, having examined your application materials, we have decided to enroll you to study at the School of International Education of our university as a Bachelor's Degree majoring in Teaching Chinese to Speakers of Other Languages (2-year program only for the exchange students) taught in Chinese from September, 2024 to July, 2026.

According to the notice of Center for Language Education and Cooperation, your fees will be covered by, Full scholarship: (including tuition, accommodation, medical care insurance and living allowance)

If you observe the laws and decrees of China as well as the rules and regulations of the institution you attend, you can apply for the visa (X1 or X2 visa) to the Chinese Embassy or consulate in your country with this Admission Notice, Confirmation Form for Study in China, the original copies of your Physical Examination Record for Foreigner and your blood test reports. Please note that you must register, with these materials, at the institution of Tianjin Foreign Studies University within the period between September 9 and September 11, 2024. If you fail to register within the time limit without the permission of the institution, you will be regarded as giving up this admission.

ution. Tianjin Foreign Studies University
<u>07 /M 10 D/ 2024 Y</u>
(* · · · · · · · · · · · · · · · · · · ·

- 1. Be sure to enter China with X1 visa or X2 visa, otherwise you will be responsible for all the possible consequences.
- Please prepare three passport photos.
- 3. Please go through all the procedures of registration to the institution and apply within thirty days of arrival for the resident permit to the local police authority.